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Abstract (en)

A hydraulic pressure generator comprises, on the one hand, an internal-combustion engine (1), of which part (7) of the free piston (3) moves in a
cushioning chamber (10), and, on the other hand, a hydraulic pump (2), the piston (14) of which is coupled to an auxiliary piston (24) arranged in the
cushioning chamber (10), a spring (26) acting on the auxiliary piston in the opposite direction to that of the pressure in the cushioning chamber (10).
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Abstract (fr)

Générateur de fluide hydraulique sous pression comportant d'une part un moteur (1) a combustion interne dont une partie (7) du piston libre (3)
évolue dans une chambre-matelas (10), d'autre part une pompe hydraulique (2) dont le piston (14) est attelé a un piston auxiliaire (24) disposé dans
la chambre-matelas (10), un ressort (26) agissant sur ledit piston auxiliaire dans le sens opposé a celui de la pression dans la chambre-matelas

(10).
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